
Hej Preben

Det Skræmmer os at høre at man sammenligner Teddy Øfeldt centeret med almindelige 
fysioterapeuter...

Vi har en datter på 14 år med down syndrom
Siden hun var 3 år gammel har vi været hos høj og lav
for at finde frem til hvorfor hun begyndte at gå dårligere og dårligere.
Man fandt for få år siden ud af hun manglede muskelstyrke og vi begyndte hos
en fysioterapeut som blev efterfulgt af MANGE forskellige - og mange forskellige
steder, bla. på den special skole hvor hun går. MEN INGEN AF DEM MAGTEDE
opgaven og til trods for vi kom flere gange om ugen gav det INTET RESULTAT!!

I Oktober sidste år hørte vi om Øfeldt Centeret og beslutter at prøve der.
Vi starter i Januar efter at ha' stået på venteliste.....
Vi er kommet der i snart 11 måneder 2 gange om ugen i halvande time pr. gang
OG VI SKAL DA LIGE LOVE FOR AT DER ER SKET FREMSKRIDT!!

Hos Øfeldt har vi oplevet at behandlerne giver sig tid til og interesserer sig for patienten og der er 
ingen maskiner
som man selv skal betjene (hvilket i vores tilfæde ikke dur, da man hurtigt taber interessen og giver 
op)

Når vi ser i bagspejlet havde vi håbet vi havde fået den mulighed noget før...
Så er vi slet ikke i tvivl om at tingene havde set MEGET ANDERLEDES UD I DAG

Vi kan kun give de bedste og varmeste anbefalinger til Teddy Øfeldt Centeret
og håber at vi forsat vil kunne komme der med vores datter så hun kan få en
bedre livskvalitet....I stedet for måske at sidde i en rullestol i så tidlig en alder.

Med venlig hilsen
Fam. Villumsen
Ringsted
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